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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Wed³ug informacji, które pojawiaj¹ siê w œrodkach masowego przekazu, tegoroczne wykonanie pla-

nu inwestycyjnego w kolejnictwie siêga oko³o 700 milionów z³, z planowanych na bie¿¹cy rok 3,8 miliar-
da z³. Rodzi siê zatem pytanie, czy wszystkie zaplanowane na rok 2010 inwestycje zostan¹ zrealizowane.
Efektywne wykorzystanie 4,8 miliarda euro z Programu Operacyjnego „Infrastruktura i Œrodowisko”,
przeznaczonych na modernizacjê infrastruktury kolejowej w Polsce, to podstawowe wyzwanie stoj¹ce
przed spó³k¹ PKP Polskie Linie Kolejowe, zarz¹dzaj¹c¹ sieci¹ kolejow¹ i prowadz¹c¹ inwestycje. Maj¹c
na uwadze stopieñ wykonania inwestycji zaplanowanych na rok bie¿¹cy, mo¿na mieæ powa¿ne w¹tpli-
woœci, czy PKP PLK sprosta stoj¹cym przed ni¹ zadaniom inwestycyjnym.

Bêdê zobowi¹zany za odniesienie siê do tej sprawy i zaprezentowanie zamiarów w³aœciciela PKP PLK
co do usprawnienia procesu inwestycyjnego w tej kluczowej dla polskiego kolejnictwa spó³ce.

Z wyrazami szacunku
Jan Wyrowiñski




